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Bestuurlijke reactie op het visitatierapport 2019-2022 

 

Blij met het rapport 

Uit het rapport van de visitatiecommissie blijkt dat de prestaties die Bergopwaarts de afgelopen 

jaren heeft neergezet door iedereen hoog worden gewaardeerd. Daar zijn we uiteraard heel blij mee. 

Het doet ons ook deugd dat we door onze belanghebbenden als een goede samenwerkingspartner 

worden gezien. Wij wilden deze visitatie vooral behulpzaam laten zijn bij de implementatie van ons 

nieuwe ondernemingsplan 2023-2027. Het rapport toont aan dat ons ondernemingsplan een logisch 

vervolg is in onze ontwikkeling. De leerpunten en de beschouwingen en aandachtspunten nemen wij 

graag hierin mee.  

Trots op de organisatie 

De afgelopen jaren kende Bergopwaarts de nodige wisselingen in bestuur en management. Daarbij 

had de coronapandemie de nodige impact op de samenwerking binnen de organisatie en daarbuiten. 

Dat in deze omstandigheden zulke prachtige ook door de buitenwereld gewaardeerde prestaties zijn 

neergezet, maakt dat wij ontzettend trots zijn op de organisatie. Wij zijn daarvoor alle medewerkers 

en maatschappelijke en zakelijke partners die hier een bijdrage aan hebben geleverd zeer dankbaar. 

Dit maakt dat Bergopwaarts een mooie uitgangspositie heeft om deze positieve lijn door te zetten.   

Juiste koers ingezet  

Met ons nieuwe ondernemingsplan streven we naar evenwichtige wijken door wijkgericht te werken. 

De visitatiecommissie ziet dit als een belangrijke factor in de verdere ontwikkeling van Bergopwaarts. 

We realiseren ons dat de transformatie die hiervoor nodig is de komende tijd aandacht vraagt van 

bestuur, raad van commissarissen en de organisatie als geheel. Tegelijk sterken de uitkomsten van de 

visitatie ons in de overtuiging dat we de juiste koers hebben ingezet. Zo zijn we blij te lezen dat ook 

de gemeenten actief naar buiten willen treden in de wijkaanpak en vanuit een gezamenlijk beeld 

over sociale cohesie en vereiste zorg willen werken met betrokken organisaties op alle niveaus.  

Samen aan de slag 

Als lerende organisatie blijven we kritisch naar onszelf kijken. We herkennen de aandachtspunten uit 

het visitatierapport en gaan hiermee aan de slag. Zo zetten we vooral meer in op het vroegtijdig 

betrekken van huurders en maatschappelijke partners bij de ontwikkeling van ons beleid. Deze 

samenwerking hebben we ook nodig om de doelen uit onze nieuwe koers te bereiken. Alleen op deze 

manier kunnen we Bergopwaarts verder ontwikkelen van een vastgoed en procesgerichte organisatie 

naar een eigentijdse volkshuisvester in een netwerk van andere maatschappelijke organisaties. Want 

iedereen doet ertoe en heeft recht op een fijn thuis in een prettige omgeving!  
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